

Besluitenlijst Presidium

Datum	26 april maart 2016
Tijdstip	19.30 uur
Locatie	Kamer 1 A gemeentehuis Schagen
Aanwezig	Mevrouw M.J.P. van Kampen – Nouwen (voorzitter), S.M. Lensink (CDA), J.W. Janssen-de Koning (pv. PvdA), J. Komen (SP), P.F.J. Vriend (Seniorenpartij), F. Teerink (DNA), J. van de Beek (VVD), mevrouw H.P. Bredewold (Wens4u), J.Th. Kröger (Jess), mevrouw E. Zwagerman (griffier)
Afwezig	F. Bas (D66) en de J.J. Heddes (PvdA)
Verder aanwezig	Mevrouw M. Ligthart (projectleider klantgerichtheid/huisvesting) De heer J. Beemsterboer

1. **Opening door de voorzitter**

2. **Vaststellen agenda**

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

3. **Voortgang verbouw gemeentehuis**

Mevrouw Ligthart geeft een toelichting op de plannen voor de verbouw van het gemeentehuis. Het bestek is nagenoeg gereed. De aanbesteding is op 5 juli afgerond. De voorzitter informeert na 5 juli de fractievoorzitters.

Afspraken vergaderingen e.d. tijdens de verbouwing:

- raadsvergaderingen op de Laan;
- thema bijeenkomsten op de Oostwal;
- kleinere bijeenkomsten (agendacie, auditcie, rekenkameractie, presidium enz) op het Westerpark;
- commissievergaderingen worden overgelaten aan de griffie om het verder te regelen
- fractie vergaderingen buiten de deur. Fracties moeten dit zelf regelen

4. **Huisvesting vergunninghouders**

De heer Beemsterboer geeft de stand van zaken weer. De gemeente heeft de verplichting om in 2016 minimaal 110 vergunninghouders te huisvesten. De gemeente is in overleg met de provincie, de wooncompagnie, private partijen om te kijken hoe aan deze verplichting voldaan kan worden. Het presidium complementeert de wethouder met de plannen en zijn inzet.

5. **Mededelingen voorzitter, presidiumleden, griffier**

Mededelingen voorzitter:

- Voortgang m.b.t. park de Horn.
- K.O. de heer Wiskerke

Mededelingen griffier:

- Jeugdlintje. Op initiatief van de raad is het jeugdlintje ingesteld. De fracties worden verzocht om kandidaten aan te dragen.
- Besluitenlijst. In de cie Bestuur is verzocht om een uitgebreidere besluitenlijst. Het presidium is van mening dat dit niet nodig is. Het besprokene is terug te luisteren.
- De griffier constateert dat in twee opeen volgende vergaderingen van de cie Bestuur vragen zijn gesteld die in een andere commissie thuis horen. N.a.v. wordt besloten dit niet meer toe te staan. De vragensteller kan de vraag dan schriftelijk stellen aan de griffie of in de juiste cie laten stellen.

-
- Werkgroep O&B participatie. De raadsleden Vriend, Moussault, Bredewold, Teerink en onder voorbehoud Wiskerke vormen de werk(klankbord)groep van uit de raad. De groep zal ongeveer 3 x per jaar bij elkaar komen.

6. Besluitenlijst van de vergadering van 7 maart 2016

De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld.

7. Openstaande toezeggingen

De vraag over de informatie van bekendmakingen op Overheid.nl is eveneens gesteld in de cie Bestuur. Inmiddels is contact geweest met de steller. E.e.a. wordt verder uitgezocht. De toezegging wordt overgeheveld naar de cie Bestuur en afgemeld voor het Presidium.

8. Opstellen conceptagenda raad 10 mei 2016

De conceptagenda wordt besproken.

9. Evaluatie raadsvergadering 9 februari 2016 en commissies maart 2016

Raad:

Geen bijzonderheden.

Commissie Ruimte:

Nog steeds zijn er veel vragen voor de rondvraag. Aan de fracties wordt nogmaals verzocht om deze schriftelijk te stellen.

Commissie Samenleving:

De heer Vriend geeft mee dat hem te oren is gekomen dat de presentatie en ook in de beantwoording van de vragen de omgangsvormen wel heel erg informeel waren. De vergaderingen worden live uitgezonden!

Commissie Bestuur:

Ook hier wordt gevraagd om vergaderdiscipline. De bijdragen van de commissieleden kan hier en daar wat meer to the point.

In het algemeen wordt stil gestaan bij de rol als technisch voorzitter van een Cie.

10. Lange termijn agenda

Wordt betrokken bij agendapunt 12.

De LTA staat standaard op de agenda van het Presidium en de agendacommissie.

11. Jaarverslag griffie

Het jaarverslag wordt onder dankzegging vastgesteld.

12. Rekenkameronderzoek stand van zaken.

De griffier geeft een mondelinge terugkoppeling van de bijeenkomst van de agendacommissie van maandag 25 april jl.

- De LTA zal vanaf 2017 nadrukkelijker als leidraad gaan dienen voor de agendering van de raadsstukken.
- Aan het college en het MT zal in okt/november gevraagd worden alle voorstellen voor 2017 aan te geven.
- In overleg wordt de route van de stukken bepaald (BOB-model)
- Bij majeure stukken vindt de beeldvorming plaats voordat er maar iets formeel op papier staat.
- De agendacommissie zal haar bevindingen over de stukken dwingend opleggen. Bij geen gehoor geven aan de bevindingen dan geen agendering.
- De griffier is in overleg over training van de ambtenaren. Raadsvoorstellen kunnen nog korter en krachtiger.
- In oktober wordt een overleg tussen college, agendacommissie en 1 of 2 MT leden gepland over de kwaliteit van de raadsstukken. Overigens wordt geconstateerd dat er wel een verbetering in de kwaliteit is.
- De agendacommissie koppelt regelmatig terug naar het Presidium.

13. Terugkoppeling klankbordgroep vergaderstructuur

De bijgevoegde memo spreekt voor zich. Er worden geen nadere vragen gesteld.

14. Informatievoorziening GR

De bijgevoegde stukken worden voor kennisgeving aangenomen. Als tip wordt meegegeven onze rapporteurs Gr bij het proces te betrekken. Zij hebben ervaring

opgedaan en kunnen goed in schatten welke informatiebehoefte er leeft onder de raadsleden.

15. Rondvraag

De heer Van de Beek geeft aan dat hij de opmerking van wethouder Van de Veek over breder uitzetten van de blauwe(papier) bak niet op zijn plaats vond. De wethouder had dit beter moeten voorbereiden en niet zo maar op tafel gooien. Het presidium deelt zijn mening. De heer Van de Beek merkt verder op dat de bakken voor plastic van een mindere kwaliteit zijn. Bij een beetje wind waaien ze weg.

De heer Teerink vraagt of de bijeenkomst met het NRG op 17 mei a.s. openbaar is en of deze gestreamd wordt. De griffier antwoordt dat de bijeenkomst openbaar is en dat hij niet gestreamd wordt.

Mevrouw Bredewold vraagt aandacht voor de communicatie rond 4 en 5 mei. Niet alle herdenkingen zijn opgenomen in het overzicht van het Schager weekblad. Communicatie is al op de hoogte.

16. Sluiting

Griffier,

De voorzitter,

Mevrouw E. Zwagerman

Mevrouw M.J.P. van Kampen-Nouwen